

Maryknoll Fathers' School  
Form 3 Parents' Meeting

12 February 2018

Dear Form 3 Parents/Guardians,

In order to foster a closer liaison between parents and teachers, and disseminate the arrangement of the New Senior Secondary (NSS) curriculum of our school, we are going to hold a Form 3 Parents' Meeting on Saturday, 3 March 2018. You are cordially invited to join it.

Teachers responsible will introduce the structure of the NSS curriculum and the Form 4 Subject Allocation Procedure of our school. A similar talk will be organised for Form 3 students during school time. Details of the Parents' Meeting are as follows:

Date: Saturday, 3 March 2018

Time: 2:00 pm – 5:00 pm

Venue: School Hall

Programme: 1. Subject Allocation Procedure in promotion to Form 4  
2. Concerns in subject selection  
3. Service and responsibilities in Form 4  
4. Reports from the school

Please reply via eNotice on or before Wednesday, 28 February 2018.

Yours faithfully,

Ho Lik Sang Lobo  
Principal

CKY

✂

Reply Slip

The Principal, Maryknoll Fathers' School

Dear Sir,

I have noted the letter dated 12 February 2018 concerning the Form 3 Parents' Meeting.

- \*  I will attend the Form 3 Parents' Meeting on Saturday, 3 March 2018.  
 I will not attend the Form 3 Parents' Meeting on Saturday, 3 March 2018.

Name of Student: \_\_\_\_\_ Signature of Parent/Guardian: \_\_\_\_\_

Class and Class No.: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ Name of Parent: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

\* Please tick (✓) as appropriate.

瑪利諾神父教會學校  
中三級家長會

敬啟者：本校將於二零一八年三月三日（星期六）舉行「中三級家長會」，藉此讓各家長進一步了解本校在「新高中課程」的安排及貴子弟在學校學習的情況。

本校老師將會闡述有關的課程結構及中四的選科程序，祈盼各位撥冗蒞臨。另外，學校將為中三學生在上課時間內安排相關講座。家長會的詳情如下：

日期：二零一八年三月三日（星期六）

時間：下午 2:00 – 5:00

地點：本校禮堂

內容： 1. 中四選科程序  
2. 選科的考慮  
3. 中四學生參與的服務及應有責任  
4. 校方簡報

煩請 台端在二月二十八日（星期三）或之前簽妥電子回條。

此致  
各位家長

瑪利諾神父教會學校  
校長 何力生 謹啟  
二零一八年二月十二日

CKY



回 條

敬覆者：

本人已細閱二零一八年二月十二日發出有關「中三級家長會」的通告。

\*  本人將會參加二零一八年三月三日（星期六）舉行之「中三級家長會」。

本人未克出席二零一八年三月三日（星期六）舉行之「中三級家長會」。

此覆

瑪利諾神父教會學校校長

學生姓名：\_\_\_\_\_ 家長簽署：\_\_\_\_\_

班別、班號：\_\_\_\_\_ 家長姓名：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_年 月 日

\* 請在適當方格內加上✓號。